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We houden de  ontwikkeling  rondom centrum Bakel nauwlettend in de gaten. Er zijn veel 
zaken die voor ons niet duidelijk zijn. Daarom toch een paar vragen:

1 Is er een programma van eisen opgesteld rondom de ontwikkeling van het centrum 
van Bakel? 
In 2016 heeft Bakel een dorpsvisie opgesteld, één van de speerpunten daarvan is een 
levendig centrum. In 2017 heeft de gemeenteraad budget beschikbaar gesteld en is een 
dorpsregisseur aan de slag gegaan met het opstellen van een centrumvisie. Deze 
centrumvisie heeft u als gemeenteraad op 31/1/2019 vastgesteld. Ook bent u toen 
geïnformeerd over de uitkomsten van de enquête ‘Wat wil Bakel?’ In 2019 is het 
stedenbouwkundig plan opgesteld (dat ligt nu voor ter besluitvorming). Het 
stedenbouwkundig plan dient als totaalplan waarin de visie op groen, stedenbouw, 
beeldkwaliteit, wonen, verkeer, water en de MFA tot uiting komt. Door het plan als handvat te 
gebruiken voor de (her)inrichting van het centrum kan in fases en door verschillende partijen 
worden gewerkt en blijft de kwaliteit behouden. 

2 Zo nee, waarom niet? 
Zie antwoord op vraag 1.

3 Zo ja, mogen wij deze dan ook ontvangen? 
Zie antwoord op vraag 1.

4 En als er een programma van eisen is, hoe staat dit dan  in relatie tot de ontwikkeling 
van de MFA in Bakel. 
Zowel in de centrumvisie als in het stedenbouwkundig plan valt te lezen wat de meerwaarde 
van een MFA kan zijn voor een levendig centrum in Bakel. In het eerste kwartaal van 2020 
wordt een programma van eisen (vanuit de gebruikers, gefaciliteerd door de gemeente) 
opgesteld voor de MFA.


